
Protokół Nr 324
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 21 listopada 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1300. Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik
oraz

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• w/w Skarbnika Powiatu - Główna Księgowa Pani Wioletta Turalska,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 322 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich do Erasmus+Akredytacja
Akcja1 Edukacja Szkolna pn. "Nauczyciel z Końskich na ścieżce

kształcenia umiejętności językowych" w ramach Europejskiego
Funduszu Społecznego Plus, Fundusze Europejskie dla Rozwoju
Społecznego 2021-2027,

b) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich do projektu pt.

"ZAWODOWY SUKCES z MECHANIKIEM" z Programu
Regionalnego Funduszu Europejskiego dla Świętokrzyskiego 2021
2027 w ramach Działania 08.04 Rozwój szkolnictwa branżowego,

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza
się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok,

d) ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz
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wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia

pojazdu,
e) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia

dotyczącego powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania

z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego

w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na
linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu
Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego,

f) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

g) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:
a) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej jako

działka nr 4338/9 położonej w miejscowości Końskie obr. 000 l ,

gmina Końskie, stanowiącej własność Powiatu Koneckiego
ograniczonym prawem rzeczowym w postaci odpłatnej służebności

przesyłu,

b) harmonogramu i zakresu kontroli organizatora rodzinnej pieczy
zastępczej , rodzin zastępczych, prowadzących rodzinne domy dziecka

i placówek opiekuńczo - wychowawczych na terenie powiatu
koneckiego,

c) upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do

reprezentowania Zarządu Powiatu w sprawach związanych

z uzyskaniem decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

dotyczącej zadania pn.: "Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1482T
Końskie - Wąsosz - Czarna" oraz do udzielania dalszych

pełnomocnictw.

5. Informacja dotycząca sytuacji w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

6. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi bądź propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego

posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.
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Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 322 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
Nr 3 w Końskich do Erasmus+Akredytacja Akcja1 Edukacja Szkolna pn.
"Nauczyciel z Końskich na ścieżce kształcenia umiejętności językowych"

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Fundusze
Europejskie dla Rozwoju Społecznego 2021-2027. Oznajmiła, że aby
skutecznie realizować działania związane z wyjazdami zagranicznymi
uczniów nauczyciele w ramach projektu będą podnosić swoje kompetencje
w zakresie posługiwania się językiem angielskim. Przyznane środki

finansowe wynoszą 29670 eur.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy w kursie będą brali
udział nauczyciele języka angielskiego i jakim certyfikatem kończy się kurs?

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska odpowiedziała, że w kursie wezmą udział nauczyciele zawodu.
Wyjaśniła, że jest to dziesięciodniowy kurs dla opiekunów uczniów
wyjeżdżających na staże zagraniczne w ramach Programu Erasmus.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o wkład własny Powiatu
Koneckiego w realizację projektu.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska odpowiedziała, że projekt nie wymaga finansowego wkładu

własnego.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych

nr 1 w Końskich do projektu pt. "ZAWODOWY SUKCES
z MECHANIKIEM" z Programu Regionalnego Funduszu Europejskiego
dla Świętokrzyskiego 2021-2027 w ramach Działania 08.04 Rozwój
szkolnictwa branżowego. Oznajmiła, ze celem projektu jest podniesienie
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kompetencji kluczowych 80 uczniów ZSP Nr l w Końskich niezbędnych

w kontekście przyszłego zatrudnienia. Projekt przewiduje doposażenie

pracowni przedmiotowych oraz pracowni kształcenia zawodowego, staże,

zajęcia dodatkowe dla uczniów. Termin realizacji projektu od 01.01.2024r.

do 30.04.2025r. Projekt nie wymaga wkładu własnego.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach.

c) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na rok 2023. Oznajmiła, że proponowane zmiany

zostały przygotowane w związku z wnioskiem złożonym przez Powiatowy
Urząd Pracy w Końskich i polegają na przesunięciu środków z zadań

w zakresie rehabilitacji zawodowej: z zadania polegającego na
dofinansowaniu rozpoczęcia działalności gospodarczej , rolniczej albo na
wniesieniu wkładu do spółdzielni socjalnej oraz z zadania polegającego na

zwrocie wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy poszukujących

pracy na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty

ortopedyczne i środki pomocnicze w łącznej kwocie 6 926,42 zł. Ponadto

w zakresie rehabilitacji społecznej proponowana zmiana polega na

przesunięciu środków z zadania polegającego na dofinansowaniu
uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach
rehabilitacyjnych na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny,

przedmioty ortopedyczne środki pomocnicze w kwocie 3 691 zł .

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

d) Z-ca Naczelnika Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Izabela Arwaj
przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok

2024 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych
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w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu. Oznajmiła, że ustawa Prawo
o ruchu drogowym zawiera delegacje dla Rady Powiatu, która corocznie na
tej podstawie określa wysokość opłat. ZapoznałaZarząd z proponowanymi
na rok 2024 stawkami, podkreślając że koszty usuwania i przechowywania
usuniętych pojazdów w porównaniu do roku 2023 wzrosły.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie.

e) Z-ca Naczelnika Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Izabela Arwaj
przedstawiła projekt uchwałyRady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego powierzenia
Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego
transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze
użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej obejmującej swoim
zakresem obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego.

Oznajmiła, że mając na uwadze korzyści płynące dla mieszkańców Powiatu
Koneckiego oraz Powiatu Opoczyńskiego Starosta Opoczyński zwrócił się

z prośbą o zawarcie porozumienia między powiatami dotyczącego

powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji
publicznego transportu zbiorowego poprzez obsługę miejscowości

Grabków, Kopaniny, Małachów, Trzemoszna, Radomek znajdujących się

w granicach administracyjnych Powiatu Koneckiego. Celem w/w
porozumienia jest możliwość zapewnienia szerszego dostępu do
publicznego transportu zbiorowego mieszkańcom obydwu powiatów.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o szczegóły związane ze
źródłem finansowania obsługi w/w linii komunikacyjnych?

Z-ca Naczelnika Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Izabela Arwaj
odpowiedziała, że Powiat Opoczyński pozyskuje środki na ten cel z Zarządu

Województwa Łódzkiego i w całości dofinansowuje obsługę przewozów
pasażerskich na w/w trasach.

Innych uwag nie było .
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:
t) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2023-2028,

g) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
Odczytała proponowane zmiany w WPF oraz budżecie powiatu, zgodnie

z załączonymi do protokołu projektami uchwał. Podkreśliła, że termin płatności

faktury częściowej za budowę strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej

Straży Pożarnej przypada na 26 listopada b.r. (niedziela), w związku z tym, że jest
to dotacja celowa konieczne jest zwołanie sesji Rady Powiatu do dnia 24 listopada

b.r.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że na poprzednim

posiedzeniu Zarząd negatywnie rozpatrzył wnioski Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich i II Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich w sprawach zabezpieczenia dodatkowych środków na
wynagrodzenia. Zarząd zobowiązał dyrektorów szkół do stawienia się na

następne posiedzenie w celu złożenia wyjaśnień w sprawie przekroczenia planów
finansowych. Zapytał, dlaczego w związku z tym środki na ten cel uwzględniono
w omawianym na dzisiejszym posiedzeniu projekcie uchwały Rady Powiatu

w sprawie zmian w budżecie powiatu?

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że aby można było

sprawnie koordynować prace Zarządu posiedzenia należałoby planować

z pewnym wyprzedzeniem, nie tego samego dnia. Podkreślił, że dzisiejsze
posiedzenie zostało zwołane w dniu dzisiejszym.

Poproszono na posiedzenie Zarządu Naczelnika Wydz. Polityki
Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Panią Agatę Centkowską, która poinformowała,

że w/w szkoły oraz Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy w Baryczy

złożyły wyjaśnienia na piśmie dotyczące przekroczenia planów finansowych
w zakresie środków na wynagrodzenia.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron uznał, że

dyrektorzy ZSP Nr l, II LO w Końskich oraz SOSW w Baryczy, zgodnie
z decyzją Zarządu powinni stawić się na dzisiejszym posiedzeniu i osobiście

złożyć wyjaśnienia. Podkreślił, że bez ostatecznej decyzji Zarządu w sprawie
zabezpieczenia środków finansowych na poczet wynagrodzeń środki na ten cel
nie powinny być uwzględnione w omawianym na dzisiejszym posiedzeniu
projekcie uchwały.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa korzystając z obecności

Naczelnika Wydz. PS zwrócił uwagę, że Zarząd Powiatu powinien być

niezwłocznie informowany o takich zdarzeniach jak pożar w szkole (w I LO
w Końskich) .

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował, że przed
posiedzeniem Zarządu przez system ezd przekazał pismo z informacją w w/w
sprawie do wiadomości Zarządu Powiatu, do Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty
i Zdrowia oraz do Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu.
Pismo adresowane było do Kuratorium Oświaty.

Projekty uchwał Rady Powiatu poddano pod głosowanie.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady
Powiatu w sprawie zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028 oraz w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

Zarząd postanowił wystąpić do Przewodniczącego Rady Powiatu
o zwołanie sesji do dnia 24 listopada.

Zarząd zaproponował następujący porządek obrad sesji:
l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
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c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które

przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok,

d) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich do Erasmus+Akredytacja

Akcja1 Edukacja Szkolna pn. "Nauczyciel z Końskich na ścieżce

kształcenia umiejętności językowych" w ramach Europejskiego

Funduszu Społecznego Plus, Fundusze Europejskie dla Rozwoju

Społecznego 2021-2027,
e) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich do projektu pt.

"ZAWODOWY SUKCES z MECHANIKIEM" z Programu
Regionalnego Funduszu Europejskiego dla Świętokrzyskiego 2021

2027 w ramach Działania 08.04 Rozwój szkolnictwa branżowego,

f) ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usuwanie

i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach

strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku

odstąpienia od usunięcia pojazdu,
g) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia

dotyczącego powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego

w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej

na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar
Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego,

h) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków
lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych

na terenie powiatu koneckiego.
4. Zakończenie obrad LXIII sesji Rady Powiatu w Końskich.

Zarząd przekazał zaopiniowane na dzisiejszym posiedzeniu projekty

uchwał Rady Powiatu organowi stanowiącemu.

Na posiedzeniu Zarządu stawiła SIę Dyrektor Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich - Pani Beata Jakubowska. Udzieliła

wyjaśnień w sprawie przekroczenia planu finansowego szkoły. Oznajmiła, że

z zaplanowanych trzech oddziałów otwarto pięć i w związku z tym wzrosły

koszty wynagrodzeń nauczycieli. Ponadto dodatkowo zorganizowano nauczania
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indywidualne dla dwóch uczniów. Zaznaczyła, że wniosek jest zgodny

z przyjętym arkuszem organizacyjnym.

W związku z zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie

zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok Zarząd postanowiłnie prosić

o stawiennictwo na dzisiejszym posiedzeniu Dyrektora II LO w Końskich oraz

Dyrektora SOSW w Baryczy.

Ad.4
a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej jako działka

nr 4338/9 położonej w miejscowości Końskie obr. 0001, gmina Końskie,

stanowiącej własność Powiatu Koneckiego ograniczonym prawem

rzeczowym w postaci odpłatnej służebności przesyłu. Oznajmiła, że

o ustanowienie służebności przesyłu wystąpiła firma NEXERA Sp. z 0 .0.

Służebność związana jest z budową infrastruktury telekomunikacyjnej

(przyłącza światłowodowego) do budynków wielorodzinnych przy ul.

Stanisława Staszica w Końskich. Koszty związane ze sporządzeniem

operatu szacunkowego przez rzeczoznawcę majątkowego, umowy
w formie aktu notarialnego, wpisu praw nabytych do księgi wieczystej

ponosi NEXERA Sp. z 0.0.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 19112023 w przedmiotowej

sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

harmonogramu i zakresu kontroli organizatora rodzinnej pieczy zastępczej,

rodzin zastępczych, prowadzących rodzinne domy dziecka i placówek

opiekuńczo - wychowawczych na terenie powiatu koneckiego. Omówiła

terminy oraz zakresy zaplanowanych na 2024 rok kontroli.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy przygotowany na

2024 rok harmonogram odbiega od harmonogramu tego roku?
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Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska odpowiedziała, że wybierane są domy dziecka, w których

przeprowadzane są kontrole.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa biorąc pod uwagę obligatoryjne

terminy dotyczące likwidacj i, bądź przekształcenia placówek oświatowych

zapytał na jakim etapie są propozycje dla Zarządu dotyczące likwidacji Bursy

Szkolnej?

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska odpowiedziała, że przygotuje procedurę zgodnie z obowiązującymi

terminami.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 192/2023 w sprawie

harmonogramu i zakresu kontroli organizatora rodzinnej pieczy zastępczej,

rodzin zastępczych, prowadzących rodzinne domy dziecka i placówek

opiekuńczo - wychowawczych na terenie powiatu koneckiego.

c) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie upoważnienia

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do reprezentowania

Zarządu Powiatu w sprawach związanych z uzyskaniem decyzj i

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej zadania pn.:

"Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1482T Końskie - Wąsosz - Czarna"

oraz do udzielania dalszych pełnomocnictw. Oznajmił, że zakres

upoważnieniadotyczy dokumentów niezbędnychdo uzyskania zezwolenia

na realizację w/w zadania.

Uwag do projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 193/2023 w przedmiotowej

sprawie.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował, że wpłynęło

pismo Burmistrza Radoszyc dotyczące korekty zapisów umowy

10



o współfinansowanie zadania inwestycyjnego na drodze Nr 0413T Młotkowice

Cis - Zychy - Podlesie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński stwierdził, że proponowane przez Burmistrza zmiany niosą za sobą

poważne konsekwencje, w tym także finansowe. W przypadku konieczności

zabezpieczenia dodatkowych środków do realizacj i zadania całą kwotę będzie

musiał dołożyć powiat. Natomiast dopisanie pkt 3 w § 4 przedmiotowej umowy

wprowadza dodatkowego inwestora, co z kolei może zakłócić terminową

realizację inwestycji.

Ad. 5
Zarząd zapoznał się z treścią pisma opisującego sytuację w Zespole Opieki

Zdrowotnej w Końskich po zmianie kierownictwa placówki. W związku z tym,

że pismo było anonimowe Zarząd postanowiłnie nadawać biegu sprawie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1425 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

\ ~~ ,............··· ·.. ··rv~·· ..·..·..· ·
Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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